
 

 

Bestyrelsesmøde d. 4/9 2023 kl. 15:30 

Referat: 

 

Mødetype Bestyrelsesmøde 

Arrangør Bestyrelsen 

Referent Christian Schunck 

Deltagere  

Til stede Navn 

Ja Ole Guldsmed-Thomsen 

Nej Kim Hoppe 

Ja Per Bech Christensen 

Ja Palle Thomsen 

Ja Christian Schunck 

Ja Johannes Frøstrup 

Ja Lars Johansen 
 

 

  



       

1. Godkendelse af referat fra sidst. 

Referatet er godkendt 

 

2. Økonomi.  

Moms er betalt og der er pt. overskud på bogen. 

Der er første afdrag på lånet hos Kommunekredit til December. 

 

3. Vaskeplads. 

Placeringen af vaskepladsen blev diskuteret og det blev overvejet hvorvidt der skulle 

ændres i placeringen. Det største problem er adgangen til pladsen med det lange vogntog. 

 

4. Nyt fra havnen. 

Vandtryk 

Problemet er blevet undersøgt og det har vist sig at der sad en større prop i til-ledningen, 

hvilket gav et tryk-tab. Det skal evalueres om det afhjælper forsyningen. 

 

Digital venteliste 

Det har været forsøgt at oprette en liste på Google Drev og det skal undersøges hvordan 

det lettest kan gøres. 

Christian: undersøger en løsning 

 

Gæstebro 

Der er lagt ny understøtning under den del af broen der var problematisk og det skal 

undersøges om vi løbende skal udskifte plankerne på broen, efterhånden som de går til. 

Johannes: undersøger muligheden 

 

Ekstraregning, Kran 

Der er taget kontakt til kommunen vedr. den ekstraregning der er kommet på grund af 

kommunens udvidede krav til godkendelse og der er blevet henstillet til kommunen om at 

få dem refunderet. 

Ole: følger op med kommunen 

 

Maling af havnehoveder 

Det skal undersøges hvorvidt Havneteam kan hjælpe med at male havnehovederne hvide. 

I øjeblikket er der undersøgelse i gang for at finde ud af hvilken maling bedst egner sig til 

formålet. 

Det blev foreslået om der er mulighed for at evt. at sætte solcelle LED lys på nogle af 

pælene i indsejlingen, der vil gøre det lettere at se. 

Johannes: finder en løsning på at få dem malet 

  



 

Lys på broer mm. 

Der blev snakket om der enkelte steder mangler lys eller er svagt lys. 

Der er også enkelte stedet på havnen hvor belysningen kan blive bedre, specielt ovre 

omkring kajak klubben. 

Johannes: følger op på belysning 

 

Næste uddybning 

I forbindelse med sejlads over til kranen er der blevet observeret en stor sten der ligger på 

bunden. Det kan muligvis være i forbindelse med bund-ankre der tidligere har været brugt i 

havnen. Der ud over er der observeret mindre dybde lige indenfor hammeren i det søndre 

bassin. 

Johannes: følger op i forbindelse med kommende uddybning 

 

Havneteam 

Der er jævnligt besøg fra havneteam og der arbejder flittigt på at forskønne vores havn. 

 

Stativer 

I forbindelse med vinteropbevaring anslås det at der skal indkøbes fælere stativer. 

Johannes: Vurdering af behov 

 

5. Nyt fra udvalg. 

Legepladsudvalg 

Der har været afholdt kræmmermarked med et fornuftigt overskud. 

Der ud over er der kontakt til de forskellige sponsorerne der har ”planke” på sømærket. 

Palle: følger op med sponsorer  

 

Fritidsfiskere 

Den gamle garnreder er igen gået i stykker og skal repareres. 

Det skal undersøges om lauget skal ophæves og der i stedet skal BEAS stander på 

garnrederen. 

Lars: undersøger muligheden 

 

6. Lokalplan.  

Der skal afholdes et separat møde omkring udarbejdelse af oplæg til lokalplan og 

yderligere byggerier/udvidelser. Bestyrelsen laver et oplæg til debat som lægges ud til 

klubber og foreninger på havnen. 

 

7. Portfolio, årshjul. 

 

8. Kommende arrangementer.  

Standerstrygning 4. november. Kl 10 



 

9. Evt.  

Tømningsanlæg 

Der skal skiftes slange til tømningsanlægget og laves en skilt med vejledning til brug. 

Johannes: undersøger muligheden 

 

Affaldsstativer 

Det blev diskuteret hvor der er mulighed for at opsætte flere affalds-standere så der bliver 

mulighed for flere lokationer. 

Johannes: monterer flere affaldsspande 

 

Brandslukkere 

Der bliver ikke investeret i brandslukkere til havnen, da disse hurtigt vil forsvinde. 

 

 


